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P r o t o k ó ł  Nr LIX/2022 
 
Sesji Rady Miejskiej w Lidzbarku Warmińskim odbytej  w sali konferencyjnej  
Urzędu Miejskiego w dniu 28 września  2022 roku. 
 
Obrady trwały od godz. 1700 do godz. 1750 
 
Podjęto uchwały od Nr 435 do Nr 450. 
 
Stan Rady - 15 
Radni obecni  - 15 
 
Obecni: 
1. Adam Jan Brodowski 
2. Andrzej Dryzelenko 
3. Marek Szczepan Grzmiączka 
4. Andrzej Kabała 
5. Andrzej Kędzierski 
6. Sylwia Kij 
7. Wojciech Roman Korzeniewski 
8. Iwona Łagocka 
9. Dorota Michalak 
10. Tomasz Naumczyk 
11. Marek Jarosław Olszewski 
12. Piotr Pasternak 
13. Krzysztof Przemysław Rosiński 
14. Agnieszka Teresa Serwach 
15. Maciej Zieliński 
 
1. Otwarcie obrad. 
 
Pani Dorota Michalak Przewodnicząca Rady Miejskiej w Lidzbarku Warmińskim  
otworzyła obrady LIX Sesji Rady Miejskiej. Stwierdziła, że na stan 15 radnych  
w sesji uczestniczy 15 radnych, co stanowi quorum przy którym może obradować  
i podejmować uchwały Rada Miejska. 
 
W imieniu swoim i radnych chcę powitać Pana Burmistrza, pracowników Urzędu 
Miejskiego i gości zaproszonych - serdecznie witam.  
 
Lista obecności radnych Rady Miejskiej w Lidzbarku Warmińskim stanowi 
załącznik Nr 1 do protokołu. 
 
2. Zatwierdzenie porządku obrad.  
 
Następnie Przewodnicząca Rady Miejskiej w Lidzbarku Warmińskim Pani Dorota 
Michalak przedstawiła porządek dzienny posiedzenia sesji, a mianowicie: 
 
Projekt porządku obrad przewiduje: 
1. Otwarcie obrad.  
2. Zatwierdzenie porządku obrad.  
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3. Przyjęcie   protokołów   Nr LVII/2022  i   Nr LVIII/2022   z   poprzednich   sesji.  
4. Sprawozdanie    Burmistrza    z   działalności   w   okresie   międzysesyjnym.  
5. Dyskusja nad sprawozdaniem Burmistrza.  
6. Uchwała  w  sprawie  uchwalenia  zmiany  Studium  uwarunkowań  i kierunków 
zagospodarowania przestrzennego miasta Lidzbarka Warmińskiego.  
7. Uchwała   w  sprawie  zmiany  Regulaminu   określającego  wysokość   stawek 
i szczegółowe  warunki  przyznawania  nauczycielom  dodatków: za  wysługę  lat, 
motywacyjnego,   funkcyjnego,  za  warunki   pracy   oraz   szczegółowy   sposób 
obliczania  wynagrodzenia   za  godziny  ponadwymiarowe  i  godziny  doraźnych 
zastępstw. 
8. Uchwała w sprawie zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych. 
9. Uchwała w sprawie określenia zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład 
mieszkaniowego zasobu Gminy Miejskiej Lidzbark Warmiński. 
10. Uchwała  w  sprawie  ustalenia  stawek  opłat  za  usługi  na  terenie  cmentarzy 
komunalnych.  
11. Uchwała w sprawie wyrażenia  zgody  na  udzielenie  bonifikaty  przy  sprzedaży  
w drodze bezprzetargowej lokali mieszkalnych, na rzecz ich najemców. 
12. Uchwała w sprawie zmiany Uchwały NR XVI/128/07 Rady Miejskiej w Lidzbarku 
Warmińskim z dnia 19 grudnia 2007 roku w sprawie określenia zasad gospodarki 
nieruchomościami.  
13. Uchwała w sprawie sprzedaży w drodze bezprzetargowej działki gruntu położonej 
w Lidzbarku Warmińskim przy ul. J. Dąbrowskiego. 
14. Uchwała w sprawie przejęcia w drodze darowizny na rzecz Gminy Miejskiej 
Lidzbark Warmiński działki gruntu położonej w Lidzbarku Warmińskim przy  
ul. Juliusza Słowackiego stanowiącej własność osób fizycznych. 
15. Uchwała w sprawie przejęcia w drodze darowizny na rzecz Gminy Miejskiej 
Lidzbark Warmiński działek gruntu położonych w Lidzbarku Warmińskim przy  
ul. Wiejskiej oraz ul. Kresowej  stanowiących współwłasność osób fizycznych.  
16. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku 
przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy na działkę nr 47/21 w obrębie 3 
przy ulicy Astronomów  w Lidzbarku Warmińskim. 
17. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku 
przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy na działkę nr 47/22 w obrębie 3 
przy ulicy Astronomów  w Lidzbarku Warmińskim. 
18. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku 
przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy na działkę nr 47/24 w obrębie 3 
przy ulicy Astronomów  w Lidzbarku Warmińskim. 
19. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku 
przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy na działki nr 47/26 oraz 47/27 
położone  w obrębie 3 przy ulicy Astronomów  w Lidzbarku Warmińskim. 
20. Uchwała w sprawie zmian w budżecie miasta na 2022 r. 
21. Uchwała w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Lidzbark 
Warmiński na lata 2022–2054. 
22. Interpelacje radnych.  
23. Zapytania radnych.  
24. Wnioski i petycje obywateli. 
25. Zamknięcie obrad.   
  
Uwag do porządku obrad nie zgłoszono. 
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Pani Dorota Michalak Przewodnicząca Rady poddała porządek obrad sesji  
pod głosowanie. 

 
W wyniku głosowania Rada Miejska przyjęła porządek obrad sesji jednogłośnie  
(za było 15 radnych). 
 
3. Przyjęcie protokołów Nr LVII/2022 i Nr LVIII/2022 z poprzednich sesji.  
 
Przewodnicząca Rady poinformowała, że protokół Nr LVII/2022 z poprzedniej sesji 
Rady Miejskiej wyłożony był do wglądu. Radni mieli możność  zapoznania się  
z treścią protokołu. W związku z powyższym zapytała się czy są uwagi do treści 
protokołu. 
 
Uwag nie zgłoszono. 
 
Przewodnicząca Rady protokół Nr LVII/2022 sesji Rady Miejskiej z dnia  
27 lipca 2022 roku poddała pod głosowanie. 
 
W wyniku głosowania Rada Miejska protokół Nr LVII/2022 z dnia 27 lipca 2022 roku  
przyjęła jednogłośnie (za było 15 radnych). 
 
Przewodnicząca Rady poinformowała, że protokół Nr LVIII/2022 z poprzedniej sesji 
uroczystej Rady Miejskiej wyłożony był do wglądu. Radni mieli możność  zapoznania 
się z treścią protokołu. W związku z powyższym zapytała się czy  
są uwagi do treści protokołu. 
 
Uwag nie zgłoszono. 
 
Przewodnicząca Rady protokół Nr LVIII/2022 sesji uroczystej Rady Miejskiej  
z dnia 14 sierpnia 2022 roku poddała pod głosowanie. 
 
W wyniku głosowania Rada Miejska protokół Nr LVIII/2022 z dnia  14 sierpnia 2022 
roku  przyjęła jednogłośnie (za było 15 radnych). 
 
4. Sprawozdanie Burmistrza z działalności w okresie międzysesyjnym.  
 
Przewodnicząca Rady Miejskiej w Lidzbarku Warmińskim Pani Dorota Michalak 
poinformowała, że radni otrzymali pisemne sprawozdanie z działalności Burmistrza, 
które obejmuje okres od dnia 15 lipca 2022 roku do dnia 16 września 2022  roku. 
 
Sprawozdanie z działalności Burmistrza stanowi załącznik Nr 2 do protokołu. 
 
5. Dyskusja nad sprawozdaniem Burmistrza.  
 
Uwag nie zgłoszono. 
 
6. Uchwała w sprawie uchwalenia zmiany Studium uwarunkowań i kierunków 
zagospodarowania przestrzennego miasta Lidzbarka Warmińskiego.  
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Pani Dorota Michalak Przewodnicząca Rady zwróciła się do Przewodniczących 
Komisji o przedstawienie stanowiska poszczególnych Komisji na temat ww. projektu 
uchwały. 
 
W dyskusji głos zabrali: 
 
Radny Andrzej Kędzierski Przewodniczący  Komisji Budżetu i Infrastruktury – 
Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Radny Tomasz Naumczyk Przewodniczący Komisji Uzdrowiskowej – Komisja 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Radny Andrzej Dryzelenko Przewodniczący Komisji Społecznej  – Komisja 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Radna Iwona Łagocka Przewodnicząca Komisji Mieszkaniowej  – Komisja 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Radny Maciej Zieliński Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji – Komisja 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Radny  Marek Grzmiączka Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Komisja pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Więcej uwag nie zgłoszono. 
 
Przewodnicząca Rady Miejskiej Pani  Dorota Michalak poddała pod głosowanie 
projekt uchwały. 
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Adam Jan Brodowski, Andrzej Dryzelenko, Marek Szczepan Grzmiączka, Andrzej 
Kabała, Andrzej Kędzierski, Sylwia Kij, Wojciech Roman Korzeniewski, Iwona 
Łagocka, Dorota Michalak, Tomasz Naumczyk, Marek Jarosław Olszewski, Piotr 
Pasternak, Krzysztof Przemysław Rosiński, Agnieszka Teresa Serwach, Maciej 
Zieliński. 
 
W wyniku głosowania Rada Miejska przyjęła uchwałę jednogłośnie (15 za). 
 
Uchwała Nr LIX/435/2022 Rady Miejskiej w Lidzbarku  Warmińskim  z  dnia   
28 września 2022 r. w sprawie uchwalenia zmiany Studium uwarunkowań  
i kierunków zagospodarowania przestrzennego miasta Lidzbarka 
Warmińskiego stanowi załącznik Nr 3 do protokołu. 
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7. Uchwała w sprawie zmiany Regulaminu określającego wysokość stawek  
i szczegółowe warunki przyznawania nauczycielom dodatków: za wysługę lat, 
motywacyjnego, funkcyjnego, za warunki pracy oraz szczegółowy sposób 
obliczania wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i godziny doraźnych 
zastępstw. 
 
Pani Dorota Michalak Przewodnicząca Rady zwróciła się do Przewodniczących 
Komisji o przedstawienie stanowiska poszczególnych Komisji na temat ww. projektu 
uchwały. 
 
W dyskusji głos zabrali: 
 
Radny Andrzej Kędzierski Przewodniczący  Komisji Budżetu i Infrastruktury – 
Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały wraz z autopoprawką. 
 
Radny Tomasz Naumczyk Przewodniczący Komisji Uzdrowiskowej – Komisja 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały wraz z autopoprawką. 
 
Radny Andrzej Dryzelenko Przewodniczący Komisji Społecznej  – Komisja 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały wraz z autopoprawką. 
 
Radna Iwona Łagocka Przewodnicząca Komisji Mieszkaniowej  – Komisja 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały wraz z autopoprawką. 
 
Radny Maciej Zieliński Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji – Komisja 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały wraz z autopoprawką. 
 
Radny  Marek Grzmiączka Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Komisja pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały wraz z autopoprawką. 
 
Więcej uwag nie zgłoszono. 
 
Przewodnicząca Rady Miejskiej Pani  Dorota Michalak poddała pod głosowanie 
projekt uchwały. 
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Adam Jan Brodowski, Andrzej Dryzelenko, Marek Szczepan Grzmiączka, Andrzej 
Kabała, Andrzej Kędzierski, Sylwia Kij, Wojciech Roman Korzeniewski, Iwona 
Łagocka, Dorota Michalak, Tomasz Naumczyk, Marek Jarosław Olszewski, Piotr 
Pasternak, Krzysztof Przemysław Rosiński, Agnieszka Teresa Serwach, Maciej 
Zieliński. 
 
W wyniku głosowania Rada Miejska przyjęła uchwałę jednogłośnie (15 za). 
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Uchwała Nr LIX/436/2022 Rady Miejskiej w Lidzbarku  Warmińskim  z  dnia   
28 września 2022 r. w sprawie zmiany Regulaminu określającego wysokość 
stawek i szczegółowe warunki przyznawania nauczycielom dodatków: za 
wysługę lat, motywacyjnego, funkcyjnego, za warunki pracy oraz szczegółowy 
sposób obliczania wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i godziny 
doraźnych zastępstw stanowi załącznik Nr 4 do protokołu. 
 
8. Uchwała w sprawie zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych. 
 
Pani Dorota Michalak Przewodnicząca Rady zwróciła się do Przewodniczących 
Komisji o przedstawienie stanowiska poszczególnych Komisji na temat ww. projektu 
uchwały. 
 
W dyskusji głos zabrali: 
 
Radny Andrzej Kędzierski Przewodniczący  Komisji Budżetu i Infrastruktury – 
Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Radny Tomasz Naumczyk Przewodniczący Komisji Uzdrowiskowej – Komisja 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Radny Andrzej Dryzelenko Przewodniczący Komisji Społecznej  – Komisja 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Radna Iwona Łagocka Przewodnicząca Komisji Mieszkaniowej  – Komisja 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Radny Maciej Zieliński Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji – Komisja 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Radny  Marek Grzmiączka Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Komisja pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Więcej uwag nie zgłoszono. 
 
Przewodnicząca Rady Miejskiej Pani  Dorota Michalak poddała pod głosowanie 
projekt uchwały. 
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Adam Jan Brodowski, Andrzej Dryzelenko, Marek Szczepan Grzmiączka, Andrzej 
Kabała, Andrzej Kędzierski, Sylwia Kij, Wojciech Roman Korzeniewski, Iwona 
Łagocka, Dorota Michalak, Tomasz Naumczyk, Marek Jarosław Olszewski, Piotr 
Pasternak, Krzysztof Przemysław Rosiński, Agnieszka Teresa Serwach, Maciej 
Zieliński. 
 
W wyniku głosowania Rada Miejska przyjęła uchwałę jednogłośnie (15 za). 
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Uchwała Nr LIX/437/2022 Rady Miejskiej w Lidzbarku  Warmińskim  z  dnia   
28 września 2022 r. w sprawie zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych 
stanowi załącznik Nr 5 do protokołu. 
 
9. Uchwała w sprawie określenia zasad wynajmowania lokali wchodzących  
w skład mieszkaniowego zasobu Gminy Miejskiej Lidzbark Warmiński. 
 
Pani Dorota Michalak Przewodnicząca Rady zwróciła się do Przewodniczących 
Komisji o przedstawienie stanowiska poszczególnych Komisji na temat ww. projektu 
uchwały. 
 
W dyskusji głos zabrali: 
 
Radny Andrzej Kędzierski Przewodniczący  Komisji Budżetu i Infrastruktury – 
Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Radny Tomasz Naumczyk Przewodniczący Komisji Uzdrowiskowej – Komisja 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Radny Andrzej Dryzelenko Przewodniczący Komisji Społecznej  – Komisja 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Radna Iwona Łagocka Przewodnicząca Komisji Mieszkaniowej  – Komisja 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Radny Maciej Zieliński Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji – Komisja 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Radny  Marek Grzmiączka Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Komisja pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Więcej uwag nie zgłoszono. 
 
Przewodnicząca Rady Miejskiej Pani  Dorota Michalak poddała pod głosowanie 
projekt uchwały. 
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Adam Jan Brodowski, Andrzej Dryzelenko, Marek Szczepan Grzmiączka, Andrzej 
Kabała, Andrzej Kędzierski, Sylwia Kij, Wojciech Roman Korzeniewski, Iwona 
Łagocka, Dorota Michalak, Tomasz Naumczyk, Marek Jarosław Olszewski, Piotr 
Pasternak, Krzysztof Przemysław Rosiński, Agnieszka Teresa Serwach, Maciej 
Zieliński. 
 
W wyniku głosowania Rada Miejska przyjęła uchwałę jednogłośnie (15 za). 
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Uchwała Nr LIX/438/2022 Rady Miejskiej w Lidzbarku  Warmińskim  z  dnia   
28 września 2022 r. w sprawie określenia zasad wynajmowania lokali 
wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Gminy Miejskiej Lidzbark 
Warmiński stanowi załącznik Nr 6 do protokołu. 
 
10. Uchwała w sprawie ustalenia stawek opłat za usługi na terenie cmentarzy 
komunalnych.  
 
Pani Dorota Michalak Przewodnicząca Rady zwróciła się do Przewodniczących 
Komisji o przedstawienie stanowiska poszczególnych Komisji na temat ww. projektu 
uchwały. 
 
W dyskusji głos zabrali: 
 
Radny Andrzej Kędzierski Przewodniczący  Komisji Budżetu i Infrastruktury – 
Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Radny Tomasz Naumczyk Przewodniczący Komisji Uzdrowiskowej – Komisja 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Radny Andrzej Dryzelenko Przewodniczący Komisji Społecznej  – Komisja 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Radna Iwona Łagocka Przewodnicząca Komisji Mieszkaniowej  – Komisja 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Radny Maciej Zieliński Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji – Komisja 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Radny  Marek Grzmiączka Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Komisja pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Więcej uwag nie zgłoszono. 
 
Przewodnicząca Rady Miejskiej Pani  Dorota Michalak poddała pod głosowanie 
projekt uchwały. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Adam Jan Brodowski, Andrzej Dryzelenko, Marek Szczepan Grzmiączka, Andrzej 
Kabała, Andrzej Kędzierski, Sylwia Kij, Wojciech Roman Korzeniewski, Dorota 
Michalak, Tomasz Naumczyk, Marek Jarosław Olszewski, Piotr Pasternak, Krzysztof 
Przemysław Rosiński, Agnieszka Teresa Serwach, Maciej Zieliński. 
 
PRZECIW (1) 
Iwona Łagocka 
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W wyniku  głosowania  Rada  Miejska  przyjęła  uchwałę większością  głosów (14 za,  
1 przeciw). 
 
Uchwała Nr LIX/439/2022 Rady Miejskiej w Lidzbarku  Warmińskim  z  dnia   
28 września 2022 r. w sprawie ustalenia stawek opłat za usługi na terenie 
cmentarzy komunalnych stanowi załącznik Nr 7 do protokołu. 
 
11. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty przy 
sprzedaży w drodze bezprzetargowej lokali mieszkalnych, na rzecz ich 
najemców. 
 
Pani Dorota Michalak Przewodnicząca Rady zwróciła się do Przewodniczących 
Komisji o przedstawienie stanowiska poszczególnych Komisji na temat ww. projektu 
uchwały. 
 
W dyskusji głos zabrali: 
 
Radny Andrzej Kędzierski Przewodniczący Komisji Budżetu i Infrastruktury – Komisja 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Radny Tomasz Naumczyk Przewodniczący Komisji Uzdrowiskowej – Komisja 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Radny Andrzej Dryzelenko Przewodniczący Komisji Społecznej  – Komisja 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Radna Iwona Łagocka Przewodnicząca Komisji Mieszkaniowej  – Komisja 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Radny Maciej Zieliński Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji – Komisja 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Radny  Marek Grzmiączka Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Komisja pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Więcej uwag nie zgłoszono. 
 
Przewodnicząca Rady Miejskiej Pani  Dorota Michalak poddała pod głosowanie 
projekt uchwały. 
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Adam Jan Brodowski, Andrzej Dryzelenko, Marek Szczepan Grzmiączka, Andrzej 
Kabała, Andrzej Kędzierski, Sylwia Kij, Wojciech Roman Korzeniewski, Iwona 
Łagocka, Dorota Michalak, Tomasz Naumczyk, Marek Jarosław Olszewski, Piotr 
Pasternak, Krzysztof Przemysław Rosiński, Agnieszka Teresa Serwach, Maciej 
Zieliński. 
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W wyniku głosowania Rada Miejska przyjęła uchwałę jednogłośnie (15 za). 
 
Uchwała Nr LIX/440/2022 Rady Miejskiej w Lidzbarku  Warmińskim  z  dnia   
28 września 2022 r. w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty przy 
sprzedaży w drodze bezprzetargowej lokali mieszkalnych, na rzecz ich 
najemców stanowi załącznik Nr 8 do protokołu. 
 
12. Uchwała   w   sprawie   zmiany   Uchwały   NR XVI/128/07  Rady  Miejskiej  
w Lidzbarku Warmińskim z dnia 19 grudnia 2007 roku  w  sprawie  określenia 
zasad gospodarki nieruchomościami.  
 
Pani Dorota Michalak Przewodnicząca Rady zwróciła się do Przewodniczących 
Komisji o przedstawienie stanowiska poszczególnych Komisji na temat ww. projektu 
uchwały. 
 
W dyskusji głos zabrali: 
 
Radny Andrzej Kędzierski Przewodniczący Komisji Budżetu i Infrastruktury – Komisja 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Radny Tomasz Naumczyk Przewodniczący Komisji Uzdrowiskowej – Komisja 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Radny Andrzej Dryzelenko Przewodniczący Komisji Społecznej  – Komisja 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Radna Iwona Łagocka Przewodnicząca Komisji Mieszkaniowej  – Komisja 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Radny Maciej Zieliński Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji – Komisja 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Radny  Marek Grzmiączka Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Komisja pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Więcej uwag nie zgłoszono. 
 
Przewodnicząca Rady Miejskiej Pani  Dorota Michalak poddała pod głosowanie 
projekt uchwały. 
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Adam Jan Brodowski, Andrzej Dryzelenko, Marek Szczepan Grzmiączka, Andrzej 
Kabała, Andrzej Kędzierski, Sylwia Kij, Wojciech Roman Korzeniewski, Iwona 
Łagocka, Dorota Michalak, Tomasz Naumczyk, Marek Jarosław Olszewski, Piotr 
Pasternak, Krzysztof Przemysław Rosiński, Agnieszka Teresa Serwach, Maciej 
Zieliński. 
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W wyniku głosowania Rada Miejska przyjęła uchwałę jednogłośnie (15 za). 
 
Uchwała Nr LIX/441/2022 Rady Miejskiej w Lidzbarku  Warmińskim  z  dnia   
28 września 2022 r. w sprawie zmiany Uchwały NR XVI/128/07 Rady Miejskiej w 
Lidzbarku Warmińskim z dnia 19 grudnia 2007 roku w sprawie określenia zasad 
gospodarki nieruchomościami stanowi załącznik Nr 9 do protokołu. 
 
13. Uchwała   w    sprawie   sprzedaży   w  drodze   bezprzetargowej   działki  
gruntu położonej w Lidzbarku Warmińskim przy ul. J. Dąbrowskiego. 
 
Pani Dorota Michalak Przewodnicząca Rady zwróciła się do Przewodniczących 
Komisji o przedstawienie stanowiska poszczególnych Komisji na temat ww. projektu 
uchwały. 
 
W dyskusji głos zabrali: 
 
Radny Andrzej Kędzierski Przewodniczący Komisji Budżetu i Infrastruktury – Komisja 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Radny Tomasz Naumczyk Przewodniczący Komisji Uzdrowiskowej – Komisja 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Radny Andrzej Dryzelenko Przewodniczący Komisji Społecznej  – Komisja 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Radna Iwona Łagocka Przewodnicząca Komisji Mieszkaniowej  – Komisja 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Radny Maciej Zieliński Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji – Komisja 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Radny  Marek Grzmiączka Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Komisja pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Więcej uwag nie zgłoszono. 
 
Przewodnicząca Rady Miejskiej Pani  Dorota Michalak poddała pod głosowanie 
projekt uchwały. 
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Adam Jan Brodowski, Andrzej Dryzelenko, Marek Szczepan Grzmiączka, Andrzej 
Kabała, Andrzej Kędzierski, Sylwia Kij, Wojciech Roman Korzeniewski, Iwona 
Łagocka, Dorota Michalak, Tomasz Naumczyk, Marek Jarosław Olszewski, Piotr 
Pasternak, Krzysztof Przemysław Rosiński, Agnieszka Teresa Serwach, Maciej 
Zieliński. 
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W wyniku głosowania Rada Miejska przyjęła uchwałę jednogłośnie (15 za). 
 
Uchwała Nr LIX/442/2022 Rady Miejskiej w Lidzbarku  Warmińskim  z  dnia   
28 września 2022 r. w sprawie sprzedaży   w  drodze   bezprzetargowej   działki  
gruntu położonej w Lidzbarku Warmińskim przy ul. J. Dąbrowskiego stanowi 
załącznik Nr 10 do protokołu. 
 
14. Uchwała w sprawie przejęcia w drodze darowizny na rzecz Gminy Miejskiej 
Lidzbark Warmiński działki gruntu położonej w Lidzbarku Warmińskim  
przy ul. Juliusza Słowackiego stanowiącej własność osób fizycznych. 
 
Pani Dorota Michalak Przewodnicząca Rady zwróciła się do Przewodniczących 
Komisji o przedstawienie stanowiska poszczególnych Komisji na temat ww. projektu 
uchwały. 
 
W dyskusji głos zabrali: 
 
Radny Andrzej Kędzierski Przewodniczący Komisji Budżetu i Infrastruktury – Komisja 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Radny Tomasz Naumczyk Przewodniczący Komisji Uzdrowiskowej – Komisja 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Radny Andrzej Dryzelenko Przewodniczący Komisji Społecznej  – Komisja 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Radna Iwona Łagocka Przewodnicząca Komisji Mieszkaniowej  – Komisja 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Radny Maciej Zieliński Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji – Komisja 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Radny  Marek Grzmiączka Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Komisja pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Więcej uwag nie zgłoszono. 
 
Przewodnicząca Rady Miejskiej Pani  Dorota Michalak poddała pod głosowanie 
projekt uchwały. 
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Adam Jan Brodowski, Andrzej Dryzelenko, Marek Szczepan Grzmiączka, Andrzej 
Kabała, Andrzej Kędzierski, Sylwia Kij, Wojciech Roman Korzeniewski, Iwona 
Łagocka, Dorota Michalak, Tomasz Naumczyk, Marek Jarosław Olszewski, Piotr 
Pasternak, Krzysztof Przemysław Rosiński, Agnieszka Teresa Serwach, Maciej 
Zieliński. 



13 
 

W wyniku głosowania Rada Miejska przyjęła uchwałę jednogłośnie (15 za). 
 
Uchwała Nr LIX/443/2022 Rady Miejskiej w Lidzbarku  Warmińskim  z  dnia   
28 września 2022 r. w sprawie przejęcia w drodze darowizny na rzecz Gminy 
Miejskiej Lidzbark Warmiński działki gruntu położonej w Lidzbarku 
Warmińskim przy ul. Juliusza Słowackiego stanowiącej własność osób 
fizycznych stanowi załącznik Nr 11 do protokołu. 
 
15. Uchwała w sprawie przejęcia w drodze darowizny na rzecz Gminy Miejskiej 
Lidzbark Warmiński działek gruntu położonych w Lidzbarku Warmińskim przy 
ul. Wiejskiej oraz ul. Kresowej  stanowiących współwłasność osób fizycznych.  
 
Pani Dorota Michalak Przewodnicząca Rady zwróciła się do Przewodniczących 
Komisji o przedstawienie stanowiska poszczególnych Komisji na temat ww. projektu 
uchwały. 
 
W dyskusji głos zabrali: 
 
Radny Andrzej Kędzierski Przewodniczący Komisji Budżetu i Infrastruktury – Komisja 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Radny Tomasz Naumczyk Przewodniczący Komisji Uzdrowiskowej – Komisja 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Radny Andrzej Dryzelenko Przewodniczący Komisji Społecznej  – Komisja 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Radna Iwona Łagocka Przewodnicząca Komisji Mieszkaniowej  – Komisja 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Radny Maciej Zieliński Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji – Komisja 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Radny  Marek Grzmiączka Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Komisja pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Więcej uwag nie zgłoszono. 
 
Przewodnicząca Rady Miejskiej Pani  Dorota Michalak poddała pod głosowanie 
projekt uchwały. 
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Adam Jan Brodowski, Andrzej Dryzelenko, Marek Szczepan Grzmiączka, Andrzej 
Kabała, Andrzej Kędzierski, Sylwia Kij, Wojciech Roman Korzeniewski, Iwona 
Łagocka, Dorota Michalak, Tomasz Naumczyk, Marek Jarosław Olszewski, Piotr 
Pasternak, Krzysztof Przemysław Rosiński, Agnieszka Teresa Serwach, Maciej 
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Zieliński. 
 
W wyniku głosowania Rada Miejska przyjęła uchwałę jednogłośnie (15 za). 
 
Uchwała Nr LIX/444/2022 Rady Miejskiej w Lidzbarku  Warmińskim  z  dnia   
28 września 2022 r. w sprawie przejęcia w drodze darowizny na rzecz Gminy 
Miejskiej Lidzbark Warmiński działek gruntu położonych w Lidzbarku 
Warmińskim przy ul. Wiejskiej oraz ul. Kresowej  stanowiących współwłasność 
osób fizycznych stanowi załącznik Nr 12 do protokołu. 
 
16. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku 
przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy na działkę nr 47/21  
w obrębie 3 przy ulicy Astronomów  w Lidzbarku Warmińskim. 
 
Pani Dorota Michalak Przewodnicząca Rady zwróciła się do Przewodniczących 
Komisji o przedstawienie stanowiska poszczególnych Komisji na temat ww. projektu 
uchwały. 
 
W dyskusji głos zabrali: 
 
Radny Andrzej Kędzierski Przewodniczący Komisji Budżetu i Infrastruktury – Komisja 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Radny Tomasz Naumczyk Przewodniczący Komisji Uzdrowiskowej – Komisja 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Radny Andrzej Dryzelenko Przewodniczący Komisji Społecznej  – Komisja 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Radna Iwona Łagocka Przewodnicząca Komisji Mieszkaniowej  – Komisja 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Radny Maciej Zieliński Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji – Komisja 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Radny  Marek Grzmiączka Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Komisja pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Więcej uwag nie zgłoszono. 
 
Przewodnicząca Rady Miejskiej Pani  Dorota Michalak poddała pod głosowanie 
projekt uchwały. 
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Adam Jan Brodowski, Andrzej Dryzelenko, Marek Szczepan Grzmiączka, Andrzej 
Kabała, Andrzej Kędzierski, Sylwia Kij, Wojciech Roman Korzeniewski, Iwona 
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Łagocka, Dorota Michalak, Tomasz Naumczyk, Marek Jarosław Olszewski, Piotr 
Pasternak, Krzysztof Przemysław Rosiński, Agnieszka Teresa Serwach, Maciej 
Zieliński. 
 
W wyniku głosowania Rada Miejska przyjęła uchwałę jednogłośnie (15 za). 
 
Uchwała Nr LIX/445/2022 Rady Miejskiej w Lidzbarku  Warmińskim  z  dnia   
28 września 2022 r. w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku 
przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy na działkę nr 47/21  
w obrębie 3 przy ulicy Astronomów  w Lidzbarku Warmińskim stanowi 
załącznik Nr 13 do protokołu. 
 
17. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku 
przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy na działkę nr 47/22  
w obrębie 3 przy ulicy Astronomów  w Lidzbarku Warmińskim. 
 
Pani Dorota Michalak Przewodnicząca Rady zwróciła się do Przewodniczących 
Komisji o przedstawienie stanowiska poszczególnych Komisji na temat ww. projektu 
uchwały. 
 
W dyskusji głos zabrali: 
 
Radny Andrzej Kędzierski Przewodniczący Komisji Budżetu i Infrastruktury – Komisja 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Radny Tomasz Naumczyk Przewodniczący Komisji Uzdrowiskowej – Komisja 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Radny Andrzej Dryzelenko Przewodniczący Komisji Społecznej  – Komisja 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Radna Iwona Łagocka Przewodnicząca Komisji Mieszkaniowej  – Komisja 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Radny Maciej Zieliński Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji – Komisja 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Radny  Marek Grzmiączka Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Komisja pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Więcej uwag nie zgłoszono. 
 
Przewodnicząca Rady Miejskiej Pani  Dorota Michalak poddała pod głosowanie 
projekt uchwały. 
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
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Adam Jan Brodowski, Andrzej Dryzelenko, Marek Szczepan Grzmiączka, Andrzej 
Kabała, Andrzej Kędzierski, Sylwia Kij, Wojciech Roman Korzeniewski, Iwona 
Łagocka, Dorota Michalak, Tomasz Naumczyk, Marek Jarosław Olszewski, Piotr 
Pasternak, Krzysztof Przemysław Rosiński, Agnieszka Teresa Serwach, Maciej 
Zieliński. 
 
W wyniku głosowania Rada Miejska przyjęła uchwałę jednogłośnie (15 za). 
 
Uchwała Nr LIX/446/2022 Rady Miejskiej w Lidzbarku  Warmińskim  z  dnia   
28 września 2022 r. w sprawie  wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku 
przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy na działkę nr 47/22 w obrębie 
3 przy ulicy Astronomów  w Lidzbarku Warmińskim stanowi załącznik Nr 14  
do protokołu. 
 
18. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku 
przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy na działkę nr 47/24  
w obrębie 3 przy ulicy Astronomów  w Lidzbarku Warmińskim. 
 
Pani Dorota Michalak Przewodnicząca Rady zwróciła się do Przewodniczących 
Komisji o przedstawienie stanowiska poszczególnych Komisji na temat ww. projektu 
uchwały. 
 
W dyskusji głos zabrali: 
 
Radny Andrzej Kędzierski Przewodniczący Komisji Budżetu i Infrastruktury – Komisja 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Radny Tomasz Naumczyk Przewodniczący Komisji Uzdrowiskowej – Komisja 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Radny Andrzej Dryzelenko Przewodniczący Komisji Społecznej  – Komisja 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Radna Iwona Łagocka Przewodnicząca Komisji Mieszkaniowej  – Komisja 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Radny Maciej Zieliński Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji – Komisja 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Radny  Marek Grzmiączka Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Komisja pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Więcej uwag nie zgłoszono. 
 
Przewodnicząca Rady Miejskiej Pani  Dorota Michalak poddała pod głosowanie 
projekt uchwały. 
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
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Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Adam Jan Brodowski, Andrzej Dryzelenko, Marek Szczepan Grzmiączka, Andrzej 
Kabała, Andrzej Kędzierski, Sylwia Kij, Wojciech Roman Korzeniewski, Iwona 
Łagocka, Dorota Michalak, Tomasz Naumczyk, Marek Jarosław Olszewski, Piotr 
Pasternak, Krzysztof Przemysław Rosiński, Agnieszka Teresa Serwach, Maciej 
Zieliński. 
 
W wyniku głosowania Rada Miejska przyjęła uchwałę jednogłośnie (15 za). 
 
Uchwała Nr LIX/447/2022 Rady Miejskiej w Lidzbarku  Warmińskim  z  dnia   
28 września 2022 r. w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku 
przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy na działkę nr 47/24 w obrębie 
3 przy ulicy Astronomów  w Lidzbarku Warmińskim stanowi załącznik Nr 15  
do protokołu. 
 
19. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku 
przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy na działki nr 47/26 oraz 47/27 
położone  w obrębie 3 przy ulicy Astronomów  w Lidzbarku Warmińskim. 
 
Pani Dorota Michalak Przewodnicząca Rady zwróciła się do Przewodniczących 
Komisji o przedstawienie stanowiska poszczególnych Komisji na temat ww. projektu 
uchwały. 
 
W dyskusji głos zabrali: 
 
Radny Andrzej Kędzierski Przewodniczący Komisji Budżetu i Infrastruktury – Komisja 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Radny Tomasz Naumczyk Przewodniczący Komisji Uzdrowiskowej – Komisja 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Radny Andrzej Dryzelenko Przewodniczący Komisji Społecznej  – Komisja 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Radna Iwona Łagocka Przewodnicząca Komisji Mieszkaniowej  – Komisja 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Radny Maciej Zieliński Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji – Komisja 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Radny  Marek Grzmiączka Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Komisja pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Więcej uwag nie zgłoszono. 
 
Przewodnicząca Rady Miejskiej Pani  Dorota Michalak poddała pod głosowanie 
projekt uchwały. 
 
Wyniki głosowania: 
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ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Adam Jan Brodowski, Andrzej Dryzelenko, Marek Szczepan Grzmiączka, Andrzej 
Kabała, Andrzej Kędzierski, Sylwia Kij, Wojciech Roman Korzeniewski, Iwona 
Łagocka, Dorota Michalak, Tomasz Naumczyk, Marek Jarosław Olszewski, Piotr 
Pasternak, Krzysztof Przemysław Rosiński, Agnieszka Teresa Serwach, Maciej 
Zieliński. 
 
W wyniku głosowania Rada Miejska przyjęła uchwałę jednogłośnie (15 za). 
 
Uchwała Nr LIX/448/2022 Rady Miejskiej w Lidzbarku  Warmińskim  z  dnia   
28 września 2022 r. w sprawie zawarcia umowy dzierżawy na działki nr 47/26 
oraz 47/27 położone  w obrębie 3 przy ulicy Astronomów  w Lidzbarku 
Warmińskim stanowi załącznik Nr 16 do protokołu. 
 
20. Uchwała w sprawie zmian w budżecie miasta na 2022 r. 
 
Pani Dorota Michalak Przewodnicząca Rady zwróciła się do Przewodniczących 
Komisji o przedstawienie stanowiska poszczególnych Komisji na temat ww. projektu 
uchwały. 
 
W dyskusji głos zabrali: 
 
Radny Andrzej Kędzierski Przewodniczący  Komisji Budżetu i Infrastruktury – 
Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały wraz z autopoprawką. 
 
Radny Tomasz Naumczyk Przewodniczący Komisji Uzdrowiskowej – Komisja 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały wraz z autopoprawką. 
 
Radny Andrzej Dryzelenko Przewodniczący Komisji Społecznej  – Komisja 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały wraz z autopoprawką. 
 
Radna Iwona Łagocka Przewodnicząca Komisji Mieszkaniowej  – Komisja 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały wraz z autopoprawką.  
 
Radny Maciej Zieliński  Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji – Komisja 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały wraz z autopoprawką. 
 
Radny  Marek Grzmiączka  Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Komisja 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały wraz z autopoprawką. 
 
Więcej uwag nie zgłoszono. 
 
Przewodnicząca Rady Miejskiej Pani Dorota Michalak poddała pod głosowanie 
projekt uchwały. 
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI:  
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Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Adam Jan Brodowski, Andrzej Dryzelenko, Marek Szczepan Grzmiączka, Andrzej 
Kabała, Andrzej Kędzierski, Sylwia Kij, Wojciech Roman Korzeniewski, Iwona 
Łagocka, Dorota Michalak, Tomasz Naumczyk, Marek Jarosław Olszewski, Piotr 
Pasternak, Krzysztof Przemysław Rosiński, Agnieszka Teresa Serwach, Maciej 
Zieliński. 
 
W wyniku głosowania Rada Miejska przyjęła uchwałę jednogłośnie (15 za). 
 
Uchwała Nr Uchwała Nr LIX/449/2022 Rady Miejskiej w Lidzbarku  Warmińskim  
z  dnia  28 września 2022 r.  w sprawie zmian w budżecie miasta na 2022 r. 
stanowi załącznik Nr 17 do protokołu. 
 
21. Uchwała w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta 
Lidzbark Warmiński na lata 2022–2054. 
 
Pani Dorota Michalak Przewodnicząca Rady zwróciła się do Przewodniczących 
Komisji o przedstawienie stanowiska poszczególnych Komisji na temat ww. projektu 
uchwały. 
 
W dyskusji głos zabrali: 
 
Radny Andrzej Kędzierski Przewodniczący  Komisji Budżetu i Infrastruktury – 
Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały wraz z autopoprawką. 
 
Radny Tomasz Naumczyk Przewodniczący Komisji Uzdrowiskowej – Komisja 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały wraz z autopoprawką. 
 
Radny Andrzej Dryzelenko Przewodniczący Komisji Społecznej  – Komisja 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały wraz z autopoprawką. 
 
Radna Iwona Łagocka Przewodnicząca Komisji Mieszkaniowej  – Komisja 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały wraz z autopoprawką.  
 
Radny Maciej Zieliński Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji – Komisja 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały wraz z autopoprawką. 
 
Radny  Marek Grzmiączka Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Komisja pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały wraz z autopoprawką. 
 
Więcej uwag nie zgłoszono. 
 
Przewodnicząca Rady Miejskiej Pani Dorota Michalak poddała pod głosowanie 
projekt uchwały. 
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
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ZA (15) 
Adam Jan Brodowski, Andrzej Dryzelenko, Marek Szczepan Grzmiączka, Andrzej 
Kabała, Andrzej Kędzierski, Sylwia Kij, Wojciech Roman Korzeniewski, Iwona 
Łagocka, Dorota Michalak, Tomasz Naumczyk, Marek Jarosław Olszewski, Piotr 
Pasternak, Krzysztof Przemysław Rosiński, Agnieszka Teresa Serwach, Maciej 
Zieliński. 
 
W wyniku głosowania Rada Miejska przyjęła uchwałę jednogłośnie (15 za). 
 
Uchwała Nr LIX/450/2022 Rady Miejskiej w Lidzbarku  Warmińskim  z  dnia   
28 września 2022 r.  w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta 
Lidzbark Warmiński na lata 2022–2054 stanowi załącznik Nr 18 do protokołu. 
 
22. Interpelacje radnych.  
 
W dyskusji głos zabrali: 
 
Radny Andrzej Dryzelenko – zwracam się z prośbą o wymianę lub naprawę lamp 
ulicznych (wymiana żarówek, łącza) na ul. Legionów lampy czasowo nie świecą, 
gasną i zapalają się na zmianę. Proszę na ile to możliwe o jak najszybszą wymianę 
oświetlenia, jest pora jesienna, bardzo szybko robi się ciemno i jest to duże 
utrudnienie zwłaszcza dla osób starszych. 
Wyżej wymienioną interpelację złożę na piśmie w Biurze Rady Miejskiej. 
 
Więcej interpelacji nie zgłoszono. 
 
23. Zapytania radnych.  
 
W dyskusji głos zabrali: 
 
Radny Andrzej Kędzierski – mam propozycję dla wszystkich radnych jeśli chodzi  
o nasz budżet obywatelski – mamy na ten budżet kwotę 300 tys złotych. Dlaczego 
teraz o tym mówię ponieważ i Pan Burmistrz i Pani Skarbnik Miasta są w trakcie 
przygotowywania projektu budżetu miasta na 2023 r. i zastanawiam się nad jedną 
rzeczą. Słyszymy wszyscy o horrendalnych kosztach jeżeli chodzi o oświetlenie 
miasta. Czy czasami w tym roku nie można zostawić jako rezerwy tych  
300 tys złotych – to też będzie służyło naszym mieszkańcom. Jak dostaniemy 
rachunki za oświetlenie miasta czy nie dojdzie do takiej sytuacji, że nasi mieszkańcy 
będą chodzili z latarkami własnymi po ulicach – czy nie warto by było w tym roku 
zabezpieczyć te pieniądze. Ja uważam, że to będzie wykorzystane w interesie 
obywateli naszego miasta. Mam taką sugestię i taką propozycję składam, żebyście 
się Państwo dobrze zastanowili ponieważ do 15 listopada bieżącego roku ma być 
przedstawiony projekt budżetu miasta na 2023 r. W związku z powyższym czy 
ewentualnie możemy zgłosić propozycję Panu Burmistrzowi i Pani Skarbnik żeby 
te pieniądze były ujęte w projekcie budżetu miasta na 2023 r. To jest moja propozycja 
i nie wiem jak się do tego ustosunkują radni. Powinniśmy ten temat przeanalizować. 
 
Pani Dorota Michalak Przewodnicząca Rady – myślę, że ten temat zostawimy sobie 
do przemyślenia i ewentualnie podejmiemy decyzję później. 
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Następnie poinformowała, że na bulwarze nad rzeką Łyną od strony ul. Kościuszki 
tam przez całą noc świecą się latarnie - w nocy mało kto tam chodzi. W nocy np. 
 od północy do godziny 2 czy 3 w nocy można te latarnie wyłączyć, ale będziemy na 
ten temat jeszcze rozmawiać. 
 
Radny Andrzej Kędzierski - na wszelką okoliczność ja uważam, że lepiej 
zabezpieczyć nasze pieniądze niż później jakieś kredyty brać żeby zapłacić rachunki 
za oświetlenie miasta.  
 
Pani Dorota Michalak Przewodnicząca Rady – w ostatniej chwili dostałam informację, 
że są jakieś problemy z grupą zapaśniczą. Grupa się podzieliła i jest kłopotliwa 
sytuacja. Jeżeli chodzi o zapasy ten temat trzeba będzie omówić. Do tematu 
zapasów w Lidzbarku Warmińskim jeszcze powrócimy w najbliższym czasie. 
 
Więcej zapytań nie zgłoszono. 
 
24. Wnioski i petycje obywateli. 
 
W dyskusji głos zabrali: 
 
Pani Dorota Michalak Przewodnicząca Rady - do Biura Rady Miejskiej wpłynęło 
pismo do wiadomości i to pismo było w zasadzie kierowane  do Pana Burmistrza.  
Pan Jacek Wiśniowski Burmistrz będzie na nie odpowiadał. Ja prześlę to pismo  
do wszystkich radnych na skrzynki mailowe żebyście Państwo również mogli  
się z nim zapoznać a Pan Burmistrz będzie udzielał odpowiedzi na to pismo. 
Odpowiedź na pismo będzie umieszczona na stronie internetowej Urzędu Miejskiego 
w Lidzbarku Warmińskim.  
 
Pan Jacek Wiśniowski Burmistrz - tak oczywiście będzie umieszczona odpowiedź  
na ww. pismo tak jak każde zapytanie o informację publiczną jest umieszczone  
na stronie internetowej Urzędu Miejskiego. Jeżeli chodzi o zapytania i o informację 
publiczną, ale też i pytania skierowane bezpośrednio do Burmistrza to Szanowni 
Państwo wiecie, że praktykuję od 8 lat spotkania z mieszkańcami miasta.  Jest ich 
bardzo dużo ponieważ w każdy poniedziałek przyjmuję mieszkańców naszego 
miasta chyba, że gdzieś jadę  służbowo to wówczas nie przyjmuję interesantów.  
Na dzień dzisiejszy w poniedziałki zawsze można po wcześniejszym zapisaniu się 
przyjść do mnie i porozmawiać na różne  tematy. Zresztą nie tylko w każdy 
poniedziałek rozmawiam z mieszkańcami, ale też i w tygodniu bardzo często 
spotykam mieszkańców i rozmawiam z nimi. Generalnie drogi kontaktu mieszkańców 
miasta z Burmistrzem są bardzo zróżnicowane ponieważ  przez messengera  
i mailowo też jest taka możliwość kontaktu ze mną. 
Chciałbym Państwu przedstawić informację na temat sytuacji finansowej naszego 
miasta, budżetowej, ale też sytuacji energetycznej czyli zabezpieczenia 
energetycznego naszego miasta oraz prowadzonych inwestycji a także problemów, 
które napotykamy cały czas. Zmniejszenie obciążeń podatkowych wpływa 
niesamowicie  na udział w podatku dochodowym –  tzw. pitowskim a dla nas to jest  
jeden z głównych dochodów własnych. Tak jak w tym roku straciliśmy 1 mln złotych 
tak w przyszłym roku będzie ok. 2 mln złotych straconych, obsługą długu 
publicznego. Także biorąc pod uwagę różnicę pomiędzy wzrostem cen, obsługą 
długu publicznego to jest taka sytuacja, która dotąd nie miała miejsca przez ostatnich 
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8 lat jak jestem Burmistrzem  gdzie dochody własne maleją  a koszty radykalnie 
wzrastają jest to związane też z procesami inflacyjnymi. O tym też rozmawiałem  
na Forum Miasteczek Polskich gdzie miałem okazję i przyjemność być jednym 
z prelegentów i o finansach publicznych w samorządach właśnie rozmawialiśmy. 
Panel był bardzo dynamiczny  w którym brał udział  także Pan Wiceminister 
Finansów  z którym mogliśmy indywidualnie na te tematy porozmawiać. 
Wracając do sytuacji ekonomicznej naszego miasta i naszego budżetu.  
Na koniec sierpnia bieżącego roku mamy wykonanie dochodów w wysokości 59 %  
tj. 62 mln 500 tysięcy złotych. Dochody wykonaliśmy w wysokości 53 mln złotych 
gdzie wydatki bieżące są w wysokości 50 mln złotych czyli tutaj jeszcze cały czas 
pracujemy nad tym, żeby wydatki bieżące były niższe niż dochody bieżące ponieważ 
to jest bardzo istotnie. Jeżeli chodzi o dochody majątkowe to tutaj wszystko związane 
jest z inwestycjami także cały czas te inwestycje prowadzimy oczywiście  z małymi 
problemami, ale radzimy sobie z tym. Jedno jest pewne do budżetu miasta 
przyjęliśmy dochody ze sprzedaży majątku w wysokości 8 mln złotych.  
W dochodach ze sprzedaży braliśmy pod uwagę majątek czyli nasze tereny 
inwestycyjne a takie mamy przygotowane tereny przy Tężniach. Na razie wstrzymało 
się wszystko jeżeli chodzi o działki inwestycyjne – Termy nie poszły, ale tam  
też zabezpieczyliśmy wszystko. Oczywiście zdawaliśmy sobie sprawę od początku 
roku, że mogą  pójść, mogą nie pójść. Od początku roku praktycznie 
optymalizowaliśmy wydatki, żeby tylko zaoszczędzić na wszystkim także  
w tym wypadku nie jesteśmy aż tak mocno zagrożeni. Po prostu tak jak co roku 
zabezpieczamy jakieś środki na sprzedaż majątku, ale zazwyczaj w 50 %  
albo i mniej - realizowaliśmy je i tak samo jest w tym wypadku.  
Chciałbym zdementować jeszcze takie pogłoski, które chodzą po mieście odnośnie 
tego, że  bierzemy  kredyty i mamy  problemy z dochodami. To ja powiedziałem jakie 
mamy problemy, ale 2474 Gminy w Polsce mają takie same problemy. Jeżeli chodzi 
o sprzedaż działek to jest następna sprawa, która dotyczy też sporo Gmin 
szczególnie właśnie takich małych Gmin jak nasza, położona na peryferiach naszego 
kraju a jeszcze szczególnie blisko granicy rosyjskiej - niestety działki nie idą.  
Po prostu inwestorzy nie kupują działek i nie chcą inwestować na takich terenach 
zbytnio. Chociaż pracujemy bardzo mocno, żeby promować nasze tereny 
inwestycyjne i w jakiś sposób radzimy sobie. Na dzień dzisiejszy taką stabilizację  
w miarę mamy, trudną sytuację, ale radzimy sobie z tym wszystkim. 
Drugą pogłoską, którą też chciałbym zdementować bo są takie pogłoski, myślę, że im 
bliżej wyborów to takich pogłosek będzie bardzo dużo - ostatnio podpisałem 
Zarządzenie Burmistrza w sprawie wzięcia kredytu na 3 mln złotych.  
Jest to 3 milionowy kredyt, który jest w budżecie przewidziany, w ubiegłym roku 
zabezpieczonym. Procedura związana z uruchomieniem danego kredytu na cele 
inwestycyjne polega na tym, że uruchamiamy go poprzez pozytywną opinię 
Regionalnej Izby Obrachunkowej w Olsztynie później Zarządzeniem  Burmistrza. 
To jest naturalna rzecz i to nie jest branie jakiś dodatkowych kredytów. Osoby, które 
takie pogłoski przekazują myślę, że chyba nie zdają sobie sprawy z podstawowych 
zasad udzielania kredytów. Przede wszystkim Rada Miejska musi udzielić 
pozwolenia na zaciągnięcie kredytu także jest tylko 2 mln złotych kredytu.  
Jest to kredyt obrotowy, który zawsze był co roku i albo go uruchamiamy albo nie 
uruchamiamy. Bardzo rzadko uruchamiamy taki kredyt. 
Reasumując jeśli chodzi o dochody są one pod kontrolą, analizujemy je cały czas,  
od początku roku optymalizujemy wydatki. Jeżeli chodzi o wydatki związane  
z oświetleniem ulicznym na dzień dzisiejszy nie planujemy żadnych wyłączeń 
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oświetlenia a dlatego, że przez ostatnie lata zmieniliśmy i zmodernizowaliśmy 
oświetlenie uliczne. Jest np. propozycja wyłączenia oświetlenia na Bulwarze. 
Uważam, że to są małe zyski tylko z tego tytułu a ryzyko jest bardzo duże. Ponieważ 
wyłączenie tego oświetlenia w nocy spowoduje szereg wypadków. 
Państwo wiecie, że tą drogą chodzą w nocy osoby które pracują w Szpitalu a teraz 
jest dość ciemno i niech się komuś coś stanie to kto będzie za to odpowiadał ?  
Druga sprawa to tam jest nowoczesne oświetlenie ledowe i zużycie energii  
jest niewielkie. Następna sprawa na czterech naszych obiektach zastosowaliśmy 
odnawialnie źródła energii np. po analizie kosztów hali sportowej na ul. Polnej 
wynika, że praktycznie produkujemy więcej energii niż jej zużywamy. 
Przedszkole „Piąteczka” też zostało zrobione i już produkuje energię 
i praktycznie wychodzi na plus z produkcją. 
W Urzędzie Miejskim mamy panele słoneczne i też częściowo rekompensujemy 
sobie zużycie energii produkcją. Na dworcu też są panele słoneczne i już produkują 
energię. Przez te lata wspólnie zrealizowaliśmy szereg zamierzeń i my jesteśmy 
praktycznie przygotowani do tych trudnych czasów, a są to bardzo trudne czasy. 
Jeżeli chodzi o wynik budżetowy to na dzień dzisiejszy mamy dochody ogółem: 
- dochody bieżące 53 mln złotych, 
- wydatki 50 mln złotych. 
Dochody majątkowe są tutaj zróżnicowane ponieważ bardzo dobrze inwestujemy. 
Wszystkie nasze inwestycje dobrze idą oprócz jednej inwestycji, która jest  
na łączniku pomiędzy ul. Spółdzielców a ul. Dąbrowskiego. Od maja bieżącego roku 
wykonawca robót niestety nie ruszył z pracami. Oczywiście napisał do nas pismo, 
że zwiększyły się koszty tych prac. Zaproponowaliśmy 15 % wzrost kosztów,  
ale nie otrzymaliśmy akceptacji na naszą propozycję. Na ul. Spółdzielców  ta część 
pierwsza oczywiście też tutaj był wniosek o zwiększenie łącznie na wszystko było  
1 mln złotych – zwiększenie kosztów inwestycji. To jest duży problem dla nas 
ponieważ po wielu negocjacjach, weryfikacjach i rozmowach doszliśmy  
do porozumienia podpisując aneks na kwotę 412 tysięcy złotych.  Można powiedzieć,  
że tutaj bardzo mocno negocjowaliśmy i się udało, ale z trudnościami robi  
się ul. Spółdzielców. Jeżeli chodzi o inne inwestycje, które realizujemy  
to bioróżnorodność na osiedlu Zydląg jest realizowana zgodnie z planem. 
Termomodernizacja budynku już jest wykonana to też są następne elementy, które 
zmniejszają koszty utrzymania i zwiększają bezpieczeństwo energetyczne naszego 
miasta. Kolejna sprawa jeśli chodzi o autobusy bo też takie pytania były to autobusy 
na dzień dzisiejszy w 80 % ładujemy w Veolii Północ Sp. z o.o. Ciepłownia  
w Lidzbarku Warmińskim za dużo niższe kwoty tj. za pięćdziesiąt parę groszy  
za kilowat. Po rozmowach z Panem Prezesem ustaliłem, że będziemy 
najprawdopodobniej mieli dalej przedłużone ładowanie naszych autobusów w takich 
samych kwotach. O tym będę mówił jak podpiszę aneks, ale wstępna decyzja jest,  
że dalej będziemy ładowali głównie tam nasze elektryki. Dlatego też dalej planujemy 
wymianę opraw oświetleniowych tam gdzie jeszcze nie zrobiliśmy tego, żeby 
zmniejszyć koszty utrzymania i to jest wiele rzeczy, które obecnie robimy. Staramy 
się optymalizować i zmniejszać koszty utrzymania naszego miasta. Następna sprawa 
to kanalizacja – dotacje, które otrzymaliśmy są w granicach nawet 90 % - 95 %  
w niektórych przypadkach na które teraz przygotowujemy dofinansowania. Tutaj 
wkłady własne są niewielkie a inwestycje są potężne. Modernizacja infrastruktury  
wodno - kanalizacyjnej na ul. Astronomów gdzie będziemy przygotowywali następne 
tereny inwestycyjne a także na ul. Grabowskiego gdzie są kolejne tereny 
inwestycyjne. SUW jest realizowany a modernizacja SUW-u zwiększa 
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bezpieczeństwo dostarczania wody pitnej do mieszkań. Inwestycji, które robimy na 
razie jest bardzo dużo i wszystkie są realizowane oprócz tej jednej o której mówiłem. 
Nie wiem jaki będzie efekt tej jednej inwestycji ponieważ do 30 września 2022 roku 
jest termin realizacji tej inwestycji i co będzie po 30 września 2022 roku.  
W przyszłym tygodniu będziemy realizowali inwentaryzację tego terenu  
i najprawdopodobniej dojdzie do zerwania umowy i ogłoszenia następnego 
przetargu. Także aby nie stracić dofinansowania będziemy realizowali konsekwentnie 
dalej cele, które wcześniej zamierzaliśmy zrealizować. Sprawę kredytu Państwu 
wyjaśniłem, ale jeszcze jedną rzecz chciałem powiedzieć odnośnie zadłużenia.  
Nasi mieszkańcy są straszeni różnego rodzaju działaniami. W 2019 roku kiedy 
zrealizowaliśmy pierwszy budżet na koniec 2019 roku mieliśmy zadłużenie  
w wysokości 26 mln złotych. Teraz na koniec roku mamy planowane zadłużenie  
w wysokości 28 mln 800 tysięcy złotych jest to tylko więcej o 2 mln 800 tysięcy 
złotych niż było w 2019 roku. Wynika z tego, że przez te wszystkie lata, które 
inwestujemy a zrobiliśmy inwestycje na ponad 60 mln złotych  to bardzo mało 
zadłużyliśmy nasze miasto i po co straszyć mieszkańców. W 2015 roku mieliśmy na 
koniec roku zadłużenie w wysokości 26 mln 300 tysięcy złotych czyli do obecnego 
mamy 2 mln 500 tysięcy złotych różnicy. Szanowni Państwo przekazujcie  
te informacje mieszkańcom ponieważ to są prawdziwe informacje o stanie 
finansowym naszego budżetu miasta. To, że mamy problemy to mamy i jest  
to naturalna rzecz. Z tym wszystkim pracujemy bardzo ostrożnie szczególnie  
z realizacją inwestycji. Mam nadzieję, że przyszłoroczny budżet miasta będzie  
w miarę możliwości do zrealizowania i tak to wygląda jeśli chodzi o nasze działania. 
Tak to proszę przekazywać mieszkańcom miasta oraz swoim wyborcom, że wspólnie 
realizujemy projekt, który jest na chwilę obecną,  na te trudne czasy najlepszy. 
Ostatnio byłem w Warszawie na Kongresie Forum Miasteczek Polskich i wystąpiłem 
tam jako prelegent. Następne zaproszenie mam do Katowic gdzie będę prowadził  
panel, ale to też wzmacnia naszą informację. W Warszawie na Forum Miasteczek 
Polskich dowiedziałem się o różnych rzeczach, które są dla nas bardzo istotne i dla 
naszego miasta to będziemy realizowali jeśli chodzi o przyszłoroczny budżet miasta. 
Nie ukrywam, że boimy się ponieważ takiego budżetu i w takich trudnych warunkach 
gdzie w przyszłym roku mamy znowu zmniejszenie dochodów własnych-takiego 
budżetu jeszcze nie mieliśmy. Był czas przywyknąć od 2020 roku, że coraz trudniej 
mamy, ale sobie radzimy. Sytuacja jeśli chodzi o naszą Veolię Sp. z o.o. jest 
następująca: jest zabezpieczony węgiel na cały okres grzewczy i dostaliśmy pismo  
w tej sprawie od Veolii. Wzrost cen będzie w granicach 73 %  na wytworzeniu energii 
to dość duży wzrost, ale biorąc pod uwagę to co się dzieje w innych gminach oni 
mają problemy nawet ze znalezieniem materiału grzewczego czy paliwa. W naszym 
mieście i tak nie jest źle  – mamy zabezpieczone ciepło. 
Następna sprawa to budujemy ciepłownię i to jest praca wielu ludzi, że tutaj u nas 
buduje się ciepłownię przyszłości, dekarbonizacja jest w wysokości powyżej 90 %.  
To będzie jedyna w Polsce taka ciepłownia, która zabezpieczy dla nas energię 
cieplną z odnawialnych źródeł energii. Jeszcze dostaliśmy wszyscy podziękowanie 
za udzieloną pomoc narodowi ukraińskiemu, które przyszło bezpośrednio z Ukrainy  
i to podziękowanie również prześlę radnym na facebooka. 
 
Więcej wniosków i petycji obywateli nie zgłoszono. 
 
25. Zamknięcie obrad.  
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Przewodnicząca Rady Pani Dorota Michalak dziękując za uczestnictwo 
zamknęła obrady LIX Sesji Rady Miejskiej w Lidzbarku Warmińskim. 

 

Protokołowały:                                                                                                                                                                                                                                                
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Ewa Kępińska 
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